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PROCES - VERBAL 

Încheiat În şedinf a ordinară a Co11sili11/ui Local Sector 2 

din data de 22.03.2023 

Lucrările şedinţe i se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 

de videoconferinţă, începând cu orele 09 :00, în Sala ele Consil iu „I. L. Caragiale" clin 

sediul Primărie i Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. I 1- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti ; 

- Domna Niţă Elena, Secretar General al Sectorului 2; 

- Domnul consilier loca l Dinu Alexandru - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţe i , doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena Niţă 
face prezenţa consilierilor. Din totalul ele 26 consilieri locali au fost prezenţ i 26 ele consi lieri 

locali. După depunerea jurământului ele către domnul consilier local Feraru Cosmin, 

cvorumul a devenit 27 consilieri local i prezenţ i . Convocarea membrilor Consiliului Local al 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scri s, conform prevederilor art. 134, alin. 

(1), lit.„a" clin O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ cu mod i ficări l e şi completări le 

ulterioare, inv itaţia la şedinţă precizând data, ora ş i procedura de desfăşurare on-l ine a 

acesteia. Dispoziţi a Primarului Sectorului 2 înregistrată sub nr. 568/ 16.03.2023, dispoziţi a 

ele completare nr. 592/ 21.03.2023, dispoziţia ele completare nr. 593/ 21.03.2023, precum ş i 

amendamentele au fost aduse la cunoştinţa publică prin afi şa re la av izierul Primări e i 

Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13/site-ul instituţiei, în termenul prevăzut de art. 
134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrati v. 

ORDINEA DE ZI 

1 Aprobarea Procesului-verbal al şedinţe i ordinare a Consiliului Local al Sectorului 
2 al Municipiului Bucureşti clin data 22.02.2023 
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2 Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de fina nţare a proiecte lor 
culturale în anul 2023, în conformitate cu prevederile Ordonanţei Guvernului nr. 
5 1/1998 privind îmbunătă ţirea sistemului de finanţare nerambursabilă a 
proiectelor culturale, cu modificările ş i completările ulterioare; 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

3 Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului solicitantu lui de fina nţare 

nerambursabilă pentru proiecte culturale, în conformitate cu prevederile O.G. nr. 
51/ 1998 privind îmbunătăţirea sistemului de finanţare nerambursabil ă a 
proiectelor culturale, cu modificările ş i comp letările ulterioare; 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MII-IAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

4 Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea ş i 

funcţionarea comisiilor constituite în baza O.G. nr. 51 /1998 privind îmbunătăţirea 
sistemului de finanţare nerambursabilă a proiectelor culturale, cu modificăril e şi 

completările ulterioare ş i aprobarea Procedurii de recrutare a spec i al i şt ilor din 
comisiile constituite în baza O.G. nr. 51/1998 privind îmbunătăţi rea sistemului de 
finanţare nerambursabilă a proiectelor culturale, cu modificările ş i comp letările 

ulterioare; 
Iniţiator: RADU-NICOLA E MIHAI U - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

5 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotărârii Consiliului 
Local Sector 2 nr. 37/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a 
de:v izelor generale pentru 57 de obiective de investiţii distincte din cadrul 
Programului de creştere a eficientei energetice a blocurilor de locu in ţe din 
Sectorul 2 al Municipiului Bucureş ti ; 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

6 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotărâ rii Consil iu lui 
Local Sector 2 nr. 87/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a 
devizelor generale pentru 84 de obiective de investiţii distincte din cadru l 
Programului de creştere a efi c ienţe i energetice a blocurilor de l ocuinţe din 
Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti ; 

Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

7 Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliul General al 
Municipiului Bucureş ti pentru schimbarea destinaţ i e i imobilulu i si tuat în 
Bucureşti , strada Ion Vlad nr. 3-5 (fostă Aleea Pantelimon nr. 500), înscris în 
Cartea Funci ară nr. 24299 1, aflat în administrarea Consiliului Local al Sectorului 
2 al Municipiului Bucureşti ; 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

8 Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 
Municipiu lui Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al 
Sectorului 2 de a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului 
Bucureşti ş 1 Grădiniţa Cartea cu Poveşti pentru real izarea proiectului 
„Dezvoltarea serviciilor de educaţi e timpurie complementare - Grădinita Cartea 
cu Poveşti " ; 
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Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşt i 

Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consil iului General al 
Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliul ui Local al 
Sectorului 2 ele a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului 
Bucureşti , Grădiniţa nr. 137 din Sectorul 2, B ucureşt i şi DGAPI Sector 2 pentru 
realizarea pro iectului „ Servicii ele educaţie timpurie complementare pentru 
Grădiniţa nr. 137 clin Sectorul 2, Bucureşti "; 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii cererii ele fi n anţa re cu titlul 
„Dotarea cu mobilier, materiale didactice ş i echipamente digitale a unităţ ilor de 
învăţământ preuniversitar ş i a unităţilor conexe clin Sectorul 2'', prin intermediul 
Planului Naţiona l ele Redresare ş 1 Rez ili enţă , Componenta C 15 - Educaţ i e, 

aprobarea valorii maxime eligibile a pro iectului ş 1 aprobarea Acordului de 
parteneriat; 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru preşedinte de şedi nţă: Doamna secretar, 

începem cu prezenţa? 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municip iu lui Bucureşti: 

Bună dimineaţa , domnul Anghel Florin, doamna Badea Simona, domnul Ca lotă Emilian, 

doamna Catone Marta Magdalena, doamna Chiril ă, domnul Constantin Mihai, domnul 

Costache, domnul Croitoru Angel, domnul Dinu Alexandru, domnul Dincă Adrian, 

doamna Enache Nicuţa, domnul Feroiu Silviu, doamna Georgescu Elena, domnul Iliescu 

Constantin Cristinei, doamna Iordache Florina, doamna Lăzăroiu Geta, domnul Matei 

Silviu, domnul Radu Nede lcuţ, domnul Nicolescu, domnu l Panaitescu, doamna Paşciuc 

Paula, domnul Pelegrini Ovidiu, doamna Popescu Lenuţa , domnul Predescu Matei, 

domnul Săftoiu Claudiu, domnul Waspusch Gabriel, doamna Georgescu Daniela. 

Prezenţa consilierilor permite continuarea şedin ţei în condi ţii de legal itate. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şed inţă : Supun la vot 

completarea ordinii ele zi (n.r. ordinea de zi )cu cele două d ispoziţi i , cele trei proiecte 

primite. Vă rog să d aţ i drumul la vot, mul ţumesc ! Domnule Emilian, votaţi? 

Domnul consilier local Ca lotă Emilian: Nu-mi apare votul! Da, votez favorab il! 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedi11fei ordinare a C. L.S.2 di11 data de 

22.03.2023 şi aprobat</ de către Co11sili11/ Local Sector 2 cu următorul cvornm: DA -24, 

NU -0, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Neclelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 
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Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, 

Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Georgescu Elena- Daniela, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

Se consemnează votul verbal al do11111ului consilier Calotă Constantin Emilian: 

PENTRU. 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă: Ok, închideţ i votul! 

Cu 24 ele voturi pentru, proiectul a fost aprobat, proiectul ordinii de zi! Trecem mai 

departe la votarea comp letării ordinii de zi cu cele dou ă, cu cele trei proiecte ele pe 

ordinea suplimentară, vă rog domnule Primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Proiectul al treilea ele pe ordinea de zi. Este vorba ele depunerea unui proiect la PNRR 

pentru dotările IT în şco li. Pentru acest proiect, pentru elig ibilitate avem nevoie ele avizul 

de la TSMB, ele la Inspectoratul Şcol ar al Municipiului Bucureşt i. Nu ştiu clacă a aj uns 

încă. Teoretic fără acest aviz nu se poate vota proiectul, clar încă îl aşteptăm. Ex istă o 

posibilitate să-l primim încă . Dacă atunci când ajungem la vot nu vom fi primit acest aviz 

care să vă fie comunicat, voi retrage proiectul de pe ordinea ele zi ş i voi convoca o şedinţă 

extraordinară pentru că depunerea se face până pe 28 martie, marţea viitoare. Aş fi 

preferat să nu mai fac o extraord inară pentru acest lucru , clar clin păcate n-am primit ele la 

Inspectorat avizul ş i nu ştiu cum să facem altfe l. Deci asta voiam să spun, apropo ele al 

treilea proiect, ele asta s-a ş i primit foarte târziu, speram să fie cu tot cu aviz. Dacă ajunge 

avizul pân ă la momentul votului, atunci o să-l păstrez. Dacă nu aj unge avizul o să -l 

retrag ele pe ordinea ele zi ş i o să fac o şedin ţă extraordinară 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şed i nţă : Mul ţumesc domnule 

primar, vă rog să daţi drumul la vot pentru cele trei proiecte înscrise pe suplimentarea 

ordinii ele zi. 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona: Pare că doamna Georgescu ş i domnul 

Ca lotă nu pot intra pe grupul ele WhatsApp. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da, pierd legătura, clar nu ştiu ele ce? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule preşed inte, mă auziţ i ? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Da, vă aud! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am ş i eu o întrebare pentru 

domnul primar. 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Pân ă una alta 

domnu le Matei Silviu dacă poţ i să ş i votezi! 

Domnul consilier local Matei Vasile - Si lviu: Mi-a apărut vot favorabil! 

Se supune la vot Suplimentarea Ordinii de zi a şedinfei ordinare a C.L.S.2 din 

data de 22.03.2023 şi aprobattt de către Consiliul Local Sector 2 cu următornl cvornm: 

DA -23, NU -0, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Dincă Adrian. 

NU VOTEAZĂ: -Georgescu Elena- Daniela, Ca lotă Constantin- Emil ian. 

Se consemnează votul verbal al domnului consilier Matei Vasile- Silviu: PENTRU. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedin ţă: Atunci închideţ i 

votul! Cu 23 ele voturi pentru, completarea ordinii ele zi a fost aprobată. Domnule primar! 

Domnul consil ier local Iliescu Constan tin Cristinei: Pot să pun întrebarea pentru 

domnu l primar? Domnule primar, data trecută aţ i plecat din şedinţă, dar vă întreb acum, 

ce atribuţii au cei doi viceprimari în momentul ele faţă? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Discut cu cei doi viceprimari o reorganizare a acestor atribuţii. Cu s igura n ţă vă voi 

comuni ca la următoarea sedintă care este situat ia! 
' ' ' 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am înţe les ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Suntem în di scuţii cu viceprimarii pentru o aşezare mai bună a atribuţiilor lor! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: De cât timp nu mai au atribu\ii , 

domnule primar? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: De 

puţin timp, dar au nişte atr i bu ţii , doar că d iscutăm cum să fie mai bine pentru activitatea 

primărie i să avem .. .. , să reorgani zăm puţin aceste atribuţii! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : .... ele 6 luni, cred! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

funcţ i on ăm în echipă, să s ta ţi liniştit, ne bazăm pe ambii viceprimari să contribuie la 

activitatea primăr i e i ş i facem o echipă bună împreun ă. Mul ţumesc! 
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Doamna consilier local Georgescu Elena Daniela: Bună dimineaţa ! Mă auziţi? 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Mulţumesc pentru 

ră spuns, domnule primar! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lviu : Domnule preşedinte, mă auziţi ? 

Vreau să fac o interpelare la începutul şedinţei! 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru preşedinte de şedintă: Da domnule Feroiu, 

aveţi cuvântul, domnule Feroiu! 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu: Bun, domnule primar, este o 

interpelare la adresa dumneavoastră! La votarea bugetului aţi promis Consil iului Local, 

nu neapărat consilieri lor PNL, vreo trei puncte pe care v-aţi luat angajamentul că, în cel 

mai scurt timp se vor rezolva ! Ş i încep cu cel mai important ş i anume SDS-ul ( Şcoală 

după Şcoală). Ne-a spus că în proxima şedinţă, în afară de următoarea care trebuia să 

vină , vom avea SDS-ul pus pe ordinea de zi, modificat ş i bineînţe les extins. Acesta este 

primul lucru ş i nici până în prezent acest proiect nu a apărut pe ordinea de zi, deş i este 

cerut de către părinţi ş i de către elevi. Al doilea lucru pe care l- aţi promis inclusiv în 

şedinţa trecută, eu nu ştiu ca până în prezent .. .. ş i aici vă rog frumos să mă corectaţi toţi 

consilierii ş i aparatul primarului, dacă au apărut contractele doar pentru ochii 

consilierilor? .... cele de la Centrul Mihai Eminescu, acelea care sunt atât de secrete ş i 

secretizate încât probabil FBI şi CIA ar fi invidioase pe doamna director, cât de bine le 

ţine secret! ? Şi al trei lea lucru clacă totuş i , aşa cum v-am rugat ş i aţi promis, aţi trimis 

acel Corpul de Control pentru a nu mai plana nici un fe l de di scuţie asupra Centrului 

Mihai Eminescu? Sunt cele trei puncte pe care dumneavoastră le-aţ i promis Consiliului 

Local ş i inclusiv consilierilor liberali că se vor întâmpla cât se poate de repede. 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Vă mulţumesc 

domnule Feroiu! Domnule primar, vă rog! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, ha ideţi să începem cu primul punct, proiectul şcoală după şcofl l ă. Sunt bucuros să vă 

anunţ că am primit din partea aparatului, de la DGAPJ, am primit o propunere de proiect 

pentru modificarea acestui program, şcoa lă clupă şcoa l ă , care va avea ş i un alt nume. Încă 

citesc ş i eu, pentru că este o propunere a aparatului în baza ceea ce s-a discutat, dar 

citesc, la acest proiect pe care l-am primit săptămâna trecută, dacă nu mă înşel! Domnule 

director, vă rog să mă corectaţi , clacă greşesc, cred că săptămâna trecută l-am primit. Vi-l 

pot transmite cu amendamentul că încă îl mai citesc ş i s-ar putea să apară modificări la 

varianta fina l ă pusă în consultare, dar n-am primit ş i am avansat în această pri vi nţă ! 

Avem o di scuţie ş i clacă acest program ar trebui să fie în consultare publică sau nu, dar 

oricum suntem pe un traseu bun. Cred eu că clin toamnă vom avea un nou regulament, că 

e normal ca toate aceste lucruri, modificările de genul acesta să fie discutate cu totul. Eu 

pot transmite tuturor consilierilor propunerea care a venit din aparat , dar repet, nu este o 
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propunere pe care încă să m1-o asum eu ca primar, clar vă pot transmite propunerea 

aparatului , asta în ceea ce priveşte proiectul ele şcoală clupă şcoa l ă! Referitor la 

contractele, recunosc cinstit că nu am fost. . „ nu am urmărit acest acest lucru. O să-mi 

reamintesc astăz i ş i o să o rog pe doamna director. . ... . Ştiu că i-am spus doamnei 

director să le publice, clar n-am urmărit să se fi ş i întâmplat. O să verific astăzi. Cât 

despre Corp ele Control, să ştiţi că este un Auclit acolo, nu Corpul ele Control. Apropo ele 

activitate. Deci da, se întâmplă acest lucru. Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şed inţă: Mu lţumesc, domnule 

primar, domnule Feroiu, cloriţi să adăugaţi ceva? 

Domnul consilier local Feroi u Dumitru Silviu: Doresc să adaug următorul aspect, 

clar ele fapt să va comunic următorul aspect, că proxima şedinţă nu înseamnă nici luna 

viitoare, nici peste două luni, nici peste trei luni, nici peste patru luni. Înseamnă chiar cât 

se poate ele repede. Deci, într-un fe l sau altul , domnule primar, ele atunci până în prezent 

cam ce ne-aţi promis nu s-a întâmplat până astăzi! Chit că aveţ i o formă a proiectului , 

chit că n-aveţ i o formă a proiectului , era vorba să se extindă, să mărească locurile, sunt 

cuvintele dumneavoastră , nu sunt cuvintele mele, clar încep să mă obişnu iesc. Eu personal 

încep să mă obişnuiesc ş i regret anumite decizii! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aveţi dreptate, doar că trebuie să armonizăm cu legea aceste modificări ş i pentru a avea 

cea mai bună solu ţie lega l ă, a fost nevoie ele o ana liză. Deci, mai bine să facem corect 

decât să facem pe genunchi ş i să i asă prost. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule primar, eu am înţe l es 

esenţi a lul ş i sincer ş i oamenii care ne urmăresc înţel eg esenţi a l u l. Se face când clor i ţi 

dumneavoastră, nu când promiteţi. E ok. Eu vă mulţumesc ş i vă mai rog ceva, încă ceva 

m-au rugat încă o dată, toţ i consilierii , clacă se poate să puneţ i şed inţa clupă-masă. De ce? 

Pentru că foarte mulţi consilieri ş i -ar ciori să fi e în sa lă, inclusiv eu, dator i tă orei, nu 

putem să venim în sa l ă să stăm de vorb ă ş i să stăm aşezat pe proiecte. Ba mai mult, 

datorită orei am vaga impresie că într-un fe l sau altul fug i ţi de sala plină . Iertaţi-mă că vă 

spun, noi, consilierii PNL, venim în sa l ă ş i avem o di scuţie ap l icată ş i tot timpul la limita 

decenţei ş i ştim să obţinem o so luţ i e bună în toate proiectele, dar cl in online e foa rte greu. 

Vă mai rog încă o dată, nu de altceva, data viitoare s-ar putea să nu mai fie nimeni 

prezent, nu vom avea majoritate pe şedinţă la ora 9:00, vă mulţumesc. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiu lu i Bucureşti : Eu 

speram ca aceasta o să fie o şedinţă scurtă în care toate proiectele să treacă cu 

unanimitate! Acele şedinţe ele dezbateri într-adevăr o să le pună la ora 4:00 cum va fi 

şedin ţa ele fix săptămâna viitoare. Deci săptămâna viitoare vom avea o şedinţă cu 

subiecte, n-aş putea să spun delicate, dar care pot să suscita o dezbatere ş i atunci aceea 

şedinţă va fi de la ora 4:00 în continuare! Sperăm ca această şedinţă fiind una cu un 
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proiect care s-a aflat în consultare publică, în dezbatere atâta timp ş i câteva proiecte pe 

PNRR ş i pentru, nu ştiu , sunt subiecte care efectiv, din punctul meu de vedere, nu au ce 

dezbatere să aibă. De asta am pus-o de dimineaţă ca să reuşim să rezo l văm repede ni ş te 

lucruri de funcţi onare . Pentru şed inţe l e care ar avea nevoie de dezbatere, vă promit că ele 

vor fi toate de la ora 16:00. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule primar, dumneavoastră 

cons ideraţ i că, întrebaţi consilierii ce consideră că, sau e mai corect să ne raportăm la 

Consiliu decât la primar, ce consideră că? Pentru că, sincer, dimineaţa jumătate dintre 

consilieri sunt foarte morocănoş i , inclusiv eu sunt unul dintre ei! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Observ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Cât se duc la birou ş i cât pot să vină 

ş i să stea aplecate pe proiecte? Deci chiar v-aş ruga frumos, v-am rugat o dată, v-am 

rugat de două ori, vă mai rog încă o d ată, întrebaţi consilierii , nu mai lua ţi decizia singur 

sau dacă luaţi decizia singur, anunţaţi-ne, mulţumesc ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Domnule Feroiu, încă o dată spun, toate acele şedinţe care din punctul meu de vedere 

neces ită dezbatere vor fi puse de la ora 16:00, ... poate câteodată mai am greşeli de 

judecată. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Urgentele le înţe legem, toată lumea 

le înţelege ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Domnule Feroiu, mai 

doriţi să spuneţ i ceva? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Aşteptăm proiecte, să vedem clacă 

necesită dezbatere sau nu? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule prunar, domnule preşedinte, 

dacă este domnul director Gârbu în sa l ă, să ne spună , măca r în mare, cum vede 

dumnealui proiectul Şcoală clupă Şcoală, pentru că noi, Partidul Social Democrat, încă ele 

la implementarea acestui proiect, am propus să fi e implementat în toate unităţile de 

învăţământ ş i să fie găs ite spaţii în toate unităţil e ele învăţământ ca toţi copiii din Sectorul 

2 să beneficieze ele acest program! 

Domnul Bogdan Gărbu, Director General DGAPI Sector 2: Bună ziua, a fost creat 

un grup de lucru cu toţ i directorii unităţilor de învăţământ ele pe raza Sectorului 2. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Nu se mai aude în on line. 

Domnul Bogdan Gărbu , Director General DGAPI Sector 2: A fost creat doamna 

Popescu, a fost creat un grup ele lucru cu toţi directorii unităţilor ele învăţământ de pe raza 

Sectorului 2, în care dumnealor au venit cu propuneri . Toate aceste propuneri au fost 

sintetizate într-o propunere de proiect ş i înaintată către domnul primar! Urmează 
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dezbaterea publică, clacă va fi cazul ş i noi ne dorim să implementăm cât mai multe unităţi 

ele învăţământ ele pe raza Sectorului 2, acolo uncie spaţiile ne permit! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Şi spuneţ i că a fost înaintată o propunere! 

Ce conţine această propunere sau la ce v-aţi gândit? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Doamna Popescu aşa cum am promis mai devreme, o să vă înaintez această propunere, 

cu menţiunea că încă nu este asumată ele aparatul primăriei! Este aşa cum a venit ele la 

DGAPI ş i este posibil să mai apară modificări , clar nu am nici un fe l ele problemă să vă 

transmit propunerea actuală, cea mai mare problemă în acest moment. ................ , 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Vă rugăm domnule Primar clacă este 

posibil să venim ş i noi, consilierii cu modificări ... clin acest acest motiv .... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu mă deranjează în nici un fel. Eu îmi doresc un program care să fie cât mai util. Ce pot 

să vă spun este că principala problemă este masa ca ldă . Este inacceptabil ca noi să ţinem 

copiii la şcoal ă 7-8 ore fără să le dăm o masă caldă , pe ele o parte, pe ele altă parte, unele 

şcoli nu dispun ele spaţiul necesar pentru masă caldă. Deci astea sunt lucruri le pe care le 

avem ele rezolvat ş i ele asta unele şco li trebuie să facă nişte aj ustări, altfel eu îmi doresc 

ca acest program să fie cât mai extins! Mulţumesc! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şed inţă: Mulţumesc domnule 

primar, doamna Popescu, mai aveţ i ceva ele completat? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu, aştept să ne tri mi tă domnul pnmar 

acele propuneri ş i să le discutăm apoi, mulţumesc frumos! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă: Am înţe l es, 

mulţumesc doamna Popescu trecem mai departe la depunerea jurământului conform 

articolului 2 clin di spoziţia ele convocare a domnului Feraru Cosmin. Domnule Feraru! 

Domnul Feraru Cosmin: " Jur să respect constitujia şi legile ţării, să fac cu bună 

credinţă, tot ceea ce stă În puterile şi priceperea mea pentnt binele locuitorilor 

Sectorullli 2 al mllnicipilllui Bucureşti. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!" 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Din clin acest moment domnul consilier intră în exercitarea atribuţiil or sale, urmând a fi 

inclus în sistemul ele vot pentru următoa re le proiecte aflate pe ordinea ele zi. Bănuiesc că 

clin punct ele vedere tehnic nu este o problemă. Mulţumesc ! Deci domnule consilier veţ i 

putea vota, proiectele. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Mu l ţumim doamna 

Secreta r. Trecem mai departe la aprobarea procesului-verbal al şedinţe i ordinare a 

Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i clin data ele 22/02/2023 . Daţi 

drumul la vot! 
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După depunerea jurământului de către domnul consilier local Feraru Cosmin, 

cvorumul devine - 27 consilieri locali prezenti. 

Se s11p1111e la vot Procesul Verbal a şedi11fei ordinare a C.L.S.2 din data de 

22.02.2023 şi aprobat de către Co11sili11/ Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, 

NU -O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ-2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-S imona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Ca l otă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăro iu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin, Dincă Adrian. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă: Închideţi votul, cu 25 

de voturi pentru proiectul a fost aprobat. Două secunde, spuneţi! 

Domnul avocat Mitran : La şedinţa an terioară , aşa cum aţ i consemnat în procesul 

verbal votat astăz i , mi s-a promis ş i vi s-a promis din partea DGASPC Sector 2 un 

răspuns cu privire în esenţă , la număru l rea l de beneficiari de servicii sociale. Eu nu l-am 

primit. Bănuiesc că nici dumneavoastră ş i pentru că am dorit o intervenţie şi anterior, 

când domnul Feroiu a luat cuvântul, poate mă aj ută dumnealui cu colegul de partid, 

preşedinte al comisiei sociale. Aş dori să particip ş i la acele şedinţe pentru ca intervenţii l e 

din timpul Consiliulu Local să fi e mai scurte ş i eventual mai puţin tehnice. Asperităţ ile să 

fie expuse în acea şedinţă. Vă mu l ţumesc ! 

Domnul consi lier loca l Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Am înţe l es, 

mulţumesc. Să înţe l eg că n-aţi primit răspuns la interpelare, probabil o să primiţ i în cel 

mai scurt timp de la domnul director. 

Domnul Mitran Marius, avocat: Am un răspuns clin partea direcţ i e i , dar ca urmare a 

participării la dezbaterea publică privind pl anul de servicii sociale ş i acela incomplet în 

raport ele chestiuni le puse în discuţi e în şedinţa de consiliu! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă: Am înţeles. Probabil 

o să primiţi ş i completarea răspunsului da, pentru că domnul director o să se uite ş i o să 

vă trimită. 
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Domnul Mitran Marius, avocat: Sunt convins, cu rugămintea că, clupă ce-l primesc 

sau în fine, în perioada următoare să mă anunţaţ i ş i despre şedinţe l e Comisiei Sociale. 

Am cererea clin noiembrie, anul trecut. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Asta este ş i rugămintea mea. Dacă preşed inte l e comisiei sociale a Consiliului Local poate 

să invite pe cei interesaţ i să participe la aceste la aceste şedin ţe. Mul!umesc. 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Bun ş i eu vă 

mul!umesc. Să cerem avizele înainte de votarea proiectelor. Buget, - aviz favorabil pentru 

toate pro iectele, Juridică - favorabil la toate proiectele, la Urbanism nu cred că a fost 

niciun proiect! Învăţământ - favorabil pentru toate proiectele, Protecţia Socia l ă -

favora bil , Administrarea Patrimoniului - favorab il , Ecologie nu am avut pro iecte, Servicii 

Publice -aviz favorabil pentru toate proiectele ş i Transparenţă- Favorabil. Trecem la 

proiectul numărului doi. 

Este prezentat p1111ct11! ur. 2, proiect11! de ltotlirâre privind aprobarea Programului 

ele fin a nţare a proiectelor cultura le în anul 2023, în conformitate cu prevederile 

Ordonan ţe i Guvernului nr. 51 /1998 privind îmbunătăţirea sistemului de finanţare 

nerambursab ilă a proiectelor cultura le, cu modifi căril e ş i completările ulterioare; 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule preşedinte, vreau să ne explice 

domnul primar ele ce doreşte să facă o finanţare pe OUG 51/ 1998, când noi, de 5 ani ele 

zile implementăm OUG 350 care merge foa rte bine, care este transparent ş i care este 

benefic doar cetăţenilor Sectorului 2. Noi a l ocăm bani pentru cetăţenii Sectorului 2. Dacă 

aţ i citit foa rte bine proiectul numărul patru ... la Regulament, o să vedeţ i cui a locăm noi 

bani ş i uncie facem act i vită ţi culturale. Să ne explice domnul Primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorulu i 2 al Municipiului Bucureşti : 

Două comentarii , unu la mân ă, arti ş tii ş i în general evenimentele cul tura le sunt obi şnuite 

cu fi nan ţă rile de la AFCN (Admini stra ţia Fondului Cultural National) ş i o feră o 

flexibilitate mult mai bună pentru pentru cultură, pentru tot ce înseamnă finanţările 

nerambursab ile culturale. Legea 350, nefi ind una speci fică culturii , este ele multe ori cu 

probleme semn ifi cative pentru a rti şt i. funcţ i onează, într-adevăr, a funcţi on a t bine, însă 

ele fieca re d ată, în toate dezbaterile de anii trecu ţ i , to ţi arti şt i i au întrebat ele ce nu facem 

ş i finanţări pe Ordonanţa Guvernului nr. 51. Anul acesta am propus, acest model de 

fina n ţare, care este fo losit ş i în alte l oca li tăţ i ş i chiar ş i ele către AFCN cu rezultate foa rte, 

foa rte bune. Cu privire la pro iectul patru ele pe ordinea de zi, sunt ele acord, o să fac o 

corelare ş i o să propun un amendament atât la următorul proiect de hotărâre, la Ghidul 

solicitantului, cât ş i Ia Regulamentul ele organizare ş i funcţ ionare. Apropo de locul ele 

des făşura re a evenimentelor culturale, deci acest model este unul fo losit, larg fo losit, cu 
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succes în alte unităţi administrativ-teritoriale. Este cerere clin partea art iştilor, să avem 

acest tip de finanţare . Este pentru prima dată când Sectorul 2 implementează un tip de 

finanţare ca acesta, repet, mult mai flexibil pentru arti ş ti şi care răspunde mult mai bine 

nevoilor lor ş i tipului de activitate pe care îl depun artiştii ş i încurajează evenimentele 

culturale. Probabil că nu este perfect, că nici un regulament la prima lui versiune nu este 

perfect, clar clin punctul meu de vedere este un pas absolut necesar în finan ţarea 

proiectelor culturale independente. Din acest motiv, repet, pentru că a existat această 

cerere clin partea lumii culturale, am propus acest proiect. De altfe l, pentru proiectele 

culturale a ş i fost crescută finanţarea . Cu privire la faptu l că se întâmpl ă sau nu se 

întâmplă pentru cetăţenii Sectorului 2, o să am, repet amendament, câte un amendament 

la următoarele două proiecte. La acest proiect nu este nevoie de nici un amendament. 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Si lviu: Domnule preşed inte vreau să spun şi 

eu ceva! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Numai puţin. domnule consi lier Feroiu, 

domnule primar, daţi-ne exemplu de un proiect cultural care nu se poate derula prin 

Centrul Cultural Mihai Eminescu! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Mun icipiului Bucureşti: 

Sunt multe proiecte culturale pe care le propun artiş tii , pur şi simplu, asta nu înseamnă că 

nu se poate derula prin Centrul Cultural Mihai Eminescu. Dar este un mecanism de 

finanţare, mă scuzaţi , doamnă, din acest punct de vedere nici fondurile europene n-ar fi 

utile la nimic, că totul s-ar putea ş i n-ar trebui să mai depun ă. Dacă mă l ăsaţ i să termin. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Ierta ţi-m ă, nu vorbim de fonduri europene, 

vorbim de fondurile Primărie i Sectorului 2! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectoru lui 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă mă l ăsaţ i să termin, clacă nu, puteţi să vorb i ţ i doar dumneavoastră ş 1 îmi d aţ i 

cuvântul când termineţi ! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Spuneţi! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci, mecanismul de finanţări nerambursab ile în curaj ează iniţiati va privată, în curajează 

creativitatea, încurajează noi modele de lucru ş i noi modele de a propune spectacole noi. 

Toate aceste lucruri pe care poate administraţia pu bl ică nu ş i le imaginează. Din acest 

motiv, exi stă finanţări nerambursabile peste tot ş i la proiecte de i nfrastructură ş i ele asta 

unită ţile administrativ-teritoriale pot propune proiecte pe fonduri nerambursabile ş i 

pr ivaţii pot propune proiecte pe fonduri nerambursabile, pentru că este un mecanism care 

funcţi onează! Din aces t motiv nu înseamnă că Centrul Cul tura l Mihai Eminescu nu poate 

să facă proiecte, poate, clar privaţii pot veni cu idei noi la care nu s-a gândit nimeni ş i pot 

face o competiţie de astfel de proiecte în aşa fe l încât cele mai bune proiecte să câşt ige ş i 

să fie în beneficiu cetăţenilor Sectorului 2. 
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Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Ok ş i de ce nu se poate face pe Legea 350? 

Este mai transparent! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşt i: 

Cere o bi rocraţie mult mai mare pentru art i ş ti ş i au cerut, toţi cei care au aplicat pe Legea 

350, au cerut mecanismul de Ia FCN care este func ţiona l pentru pro iecte cultura le. Din 

acest motiv! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Domnule primar, nu este o expli caţie 

foa rte cl a ră ş i noi totuş i susţinem că pe 350 se pot face proiecte cultura le ş i cum spuneţi 

dumneavoastră, cu privatul, da ş i transparent ş i benefic pentru cetă ţen ii Sectorului 2. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Mulţumesc doamna 

Popescu, domnule Mitran! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Vreau ş i eu cuvântul, domnule 

preşedinte ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şed i ntă: Spuneţi domnule 

Feroiu! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule primar, proiectul în 

principiu se bazează pe o idee bună, să vedem cum va fi implementat, ne dăm seama Ia 

final. Eu am alte întrebă ri care sunt tehnice ş i în ace laş i timp mi -aţi trezit curiozitatea. Aţi 

spus că to!i artiştii au cerut acest proiect. Prima întrebare, puteţi să îmi daţ i exemple, să 

îmi spuneţi care sunt aceşti toţi artiş tii ş i ele ce mă face să vă întreb acest lucru, pentru că 

clacă mă uit pe domeniile alese, arie vizuale digitale şi media, arie spectacolulw~ 

educa/ie prin cultură şi patrimoniu cultural, mă face să cred ş i nu numai pe mine ş i pe 

opinia publică , că deja aţi ales dinainte, cine poate să v i nă ş i să ia aceste fonduri 

nerambursabile! Am ş i eu o întrebare, ele ce aţ i ales doar aceste domenii foarte specifice, 

cultura, cred că nu se rezumă la cele patru puncte însumate. Nu, nu e vorba ele bravo, e o 

întrebare pe care aş ciori să aflu răspuns ! Sau cine v-a scris acest pro iect? Întrebarea este 

exact aşa, cine v-a scris acest proiect? Ş i clacă spuneţi ca aparatul aş dori să îmi spună 

acel domn sau acea doamnă care a scris acel pro iect, clacă cultura, clin punctul domniei 

sale ele vedere, se rezumă la cele patru domenii , aceste patru domenii pe care le-am 

selectat clin burtă ş i restul, mă gândesc că mai sunt domenii cul tura le, vor trebui să 

încerce să ap lice la una în cele patru ş i evident nu vor fi el igibili. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşed i nte de şedi nţă: Vă mu l ţumesc 

domnule Feroiu, domnule primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Cele patru domenii au fost într-adevăr propuse din aparat! Eu nu am avut aici opţiuni să 

spun aşa ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Cine la scri s, cine la propus? 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: 

Dacă îmi permiteţi , domnule Feroiu, aş spune este că acest proiect a stat în consultare 

publică. A avut parte ş i ele dezbatere publică, în care am ascultat, am avut două dezbateri 

publice, mă scuza ţi , în care am acceptat toate sugestiile din partea oricui a participat la 

aceste consultări. Aşa cum am spus, este prima dată câncl primăria implementează, ne 

asumăm că poate nu le-am pus pe toate bine clin prima, dar ele asta am avut consultări , ca 

aceste sugestii să fi e propuse în perioada ele consultare ş i în perioada ele dezbatere publ ică 

să le putem include în proiect. Am ş i scris despre acest lucru, am făcut câtă publicitate 

ne-am priceput ş i am ştiut pentru acest proiect nu, repet, nu, poate nu este unul perfect, 

clar am făcut toată transparenţa pos ibilă pentru ca proiectul să fie mai bun. Am participat 

ş i eu la una clin cele două dezbateri , nu a fost o participare foarte mare, cl in păcate, clar au 

existat acolo propuneri foarte utile. Şi la a doua dezbatere au existat propuneri. Deci, clacă 

dumneavoastră consideraţi că ar fi trebuit să fie ş i alte domenii, eu nu contest, nu mă 

erijez în cel care decide aceste domenii , clar a existat un moment în care puteau fi propuse 

alte domenii, au existat mai multe momente în care puteau fi propuse alte domenii, nu 

doar acela ş i clin păcate nu le-aţi propus în acel moment ş i consilierii puteau să v in ă în 

consultarea publică ş i în dezbaterea publi că, să propună alte domenii . Ş i clacă primarul 

atunci ar fi zis nu vrem aceste domenii pentru că le vreau eu doar pe acestea, atuncea 

întrebarea dumneavoastră ar fi fost l egitimă. Dar ţinând cont ele faptul că nici doamna 

Lenuţa Popescu, nici domnul Silviu Feroiu nu au participat, atunci ce pot să vă spun este 

că la următoarea dezbatere sper să parti cipaţ i ş i să propun eţi ş i alte domenii. Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dacă îmi permiteţi , mi s-a pronunţat 

numele. Această dezbatere publi că, a venit direct cu aceste patru domenii! Eu unul, ca ş i 

consilier, pot să particip, pot să nu particip, pot să vin cu propuneri sau pot să nu vin cu 

propuneri. Eu personal o să vorbesc în numele meu, ca să nu lezez a l ţ i consilieri sau alte 

persoane. Problema este că, dumneavoastră ca ş i primar, vă asumaţi aceste proiecte ş i 

veniţi cu ni şte domenii ş i îmi spuneţi într-o şedinţă publică că, deşi au fost două dezbateri 

publice, dumneavoastră nu şti ţ i cine v-a scris proiectul. Eu asta i-au esenţial , că este vina 

mea că am propus sau n-am propus? Probabil că este! Acum i-a trezit interesul cu 

adevărat. Nu mă aşteptam, sincer vorbind, să fie scris în asemenea moci, atât ele specific. 

Dar totuş i vă întreb, care sunt numele acelor arti ş ti , că v-au cerut toţ i art işt ii , care sunt 

numele, nume ş i prenume? Cine sunt aceia v-au cerut acest lucru? Ş i doi la mână cine a 

scris proiectul? Dacă dumneavoastră clin aparat nu şt i e, întrebaţi ele un consilier, vă rog 

frumos, aştept răspunsul! Erau cele două întrebări. Cine ş i c ine? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Arti ş tii îi puteţi consulta, îi puteţi vedea la dezbaterile pe Legea 350, pentru că am avut 

mai multe dezbateri pe Legea 350 la ş i puteţi vedea în transcri pt-urile acelor dezbateri 

care sunt numele participanţilor! 
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Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Deci nu îi şti ţ i? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Puteţi să î i găs iţi acolo! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Deci dumneavoastră nu îi şt iţ i! 

Asta reţin din şedinţa asta! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului B ucureş ti: 

Că nu ştiu numele celor care au cerut aces t lucru în dezbatere publi că, nu mă interesează 

numele acestea, mă interesează cei care parti c ipă, ce idei au transmis! Nu ştiu exact cine 

le-a transmis, dar ştiu ce idei s-au transmis în dezbaterea pentru Legea 350 de anul trecut! 

Domnul consilier loca l Feroiu Dumitru Silviu: Asta, nu înseamnă toţ i că au venit 

câţiva, nu înseamnă toţi! Ca să ne înţe l egem ce înseamnă . .. ? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : În 

al doilea rând, acest pro iect este asumat de către aparatul ele specialitate! Nici nu consider 

că este normal că să existe nume ale oamenilor din aparatul ele specialitate, da, eu îmi 

asum acest proiect. Eu, primarul. .. ... . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Nu este normal, nu trebuie să ştim 

cine scrie pro iectele? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Aparatul de specialitate al primarului! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Bine, c111e din aparatul de 

specialitate, ce department clin apara tul ele specialitate? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Doamna d irector Ionescu, să ne explice 

dumneaei dacă este în sa lă ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Serios cine? Eu vreau vă întreb 

chestii simple, sincer acum cădem într-o cliscu(ie derizorie, dar în toată di scuţi a aceasta 

mă face să cred că ori nu vrep să ne spune\i ş i ne ascundeţi ceva, ori nu sunteţ i pregăti t ! 

Sunt două variante! Pe care dintre acestea o asuma ţi public? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Pe 

nici una? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Sil viu: Vă mul ţumesc, atunci să în ţe l eagă 

lumea ce doreşte clin acest lucru . Eu am pus nişte întrebări ele bun sim ţ clin punctul meu 

de vedere ... 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am ş i eu o intervenţie ! 

Domnule preşedinte am ş i eu o interven\ie, domnule preşedinte ! 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru preşedinte ele şed inţă: Imediat domnule 

Iliescu! Domnule Feroiu mai aveţi ceva ele adăugat? 

Domnul consilier loca l Feroiu Dumitru Silviu: Din punctul meu de vedere, domnul 

primar a încheiat discuţ i a cu niciuna, practic nu se ş ti e. Nu vreau să spun că este haos! 
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Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Da, din exp li caţiil e domnului 

primar, mie mi se pare că acest pro iect de hotărâ re este pentru a sifona banul public, 

scurt, pe doi. Deci banul public al cetăţeanului Sectorului 2 să se ducă . Deci, fără 

transparenţă, fără nimic, să se ducă în buzunarele unor aşa z1ş1 a rtişt i . Asta a fost 

intervenţi a . 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedi nte de şed i nţă: Mulţumesc, 

domnule Iliescu, dle Mitran, mai aveaţi ceva? 

Domnul Mitran Marius, avocat: Da, nu mă aşteptam la atâtea intervenţii pe acest 

subiect. Eu aveam de pus în discuţie chestiune mai degrabă tehnică ş i o întrebare adresată 

ş i doamnei Secretar. Cap.1 din Regulamentul pentru organizarea ş i funcţ i onarea 

comisiilor. Văd acolo că avem o procedură de veri fica re a e lig i b il i tăţ ii , contestaţ ii 

ş.a. m.cl . Eu nu o regăsesc în textul de lege. Nu cumva adăugăm, la lege inutil ş i principiu 

încuraj ării debutului, care presupune prezenţa nu ştiu , unor art i şti la început de cari eră? 

Această procedură ş i clacă se poate, domnule primar tot vro i aţi n işte amendamente? Mai 

bine mai luaţ i un pic la citit ş i la lecturat, pentru că ş i modul ele selecţie a membrilor cl in 

comisie poate să conducă la ideea că nu exis tă tran sparenţă, iar birocraţ i a nu mi se pare 

că e simplificată . Poate este mai degrabă o eroare de redactare, dar a avea această 

procedură care nu e prevăzu tă în ordonanţă de verificare a el ig i b i l i tăţi i ş i nimic de 

încurajare a debutului, eventual o comisie care să se asigure ş i să nu ştiu să informeze pe 

cei care apli că ar fi mul t mai ut ilă ! Acum, sigur, discuţ iile cu ce se întâmpl ă, cine a scris 

pe mine nu mă interesează, clar poate ar trebui lectu rat încă o dată ş i aduse fi ne corecţii , 

clacă este cazul. Mul ţumesc ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşed i nte de şedinţă: Mulţumesc, 

domnule Mitran, domnule primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: 

Da, apropo ele faptul că se ad augă la lege ş i primări a are proceduri interne ele lucru care 

adaugă la lege pe acest model. Deci trebuie să existe organizare ş i această organizare este 

în interiorul legii, deci trebuie să existe un fe l de a se face acest lucru, verifica re a 

elig i bilită ţii proiectelor ş . a .m . cl . Se întâmplă clupă nişte paş i , aceşt i paş i este bine să fie 

clar ş i cunoscuţ i ş i este bine să fi e votaţ i ele către Consili ul Loca l, ca să fie clar pentru 

toată lumea ş i pentru organizare. Cu privire la transparenţa acestor comisii, e ele spus un 

lucru important, faptul că, componenţa comisiilor ele selecţ ie va fi votată în Consil iul 

Local, deci clupă ... ş i apare în, mă ajutaţ i că nu ştiu, am pe undeva scris, este art. 12. 

Componenţa comisiilor ele se lecţ i e se votează în Consil iul Local! Deci membrii 

comisiilor ele se lecţ ie sunt numi ţ i prin hotărârea consiliulu i loca l. Din acest punct de 

vedere, în acel moment poate fi pusă în discuţie orice fe l ele transparen ţă, metodă ş .a.m . cl. 

Dacă metoda ele se lecţ ie este bună sau nu este bun ă, mai mare tra nsparen ţă ele atât, îmi 

este greu să găsesc, orice fe l de criterii ar fi ori cine ar face această se l ec ţ i e. Pot exista 
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discuţii şi pot exista aceste aşa-zise, să spun aşa, îndoieli asupra modul ui în care au fost 

se l ectaţ i membrii , dar până la urmă Consiliul Local poate decide componenţa acestor 

decizii , acestor comisii de se l ecţ ie. Ceea ce este ş i prevăzut la art. 12 din Ordonanţă. 

Domnul Mitran Marius, avocat: Pentru doamna Secretar General , o întrebare! 

Numele acestor membri va putea fi cunoscut, va putea fi public, deci votat public în 

şedinţa ele Consiliu Local a tuturor comisiilor ş i ele evaluare a elig ibilităţ ii ş i de selecţ i e. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Cu privire la cuprinsul Regulamentului nu-l am acum în faţă, din păcate, pentru că nu am 

apreciat că vor fi întrebări punctuale ele această natură, sens în care cu s i guran ţă vor putea 

răspunde cei ce au colaborat ş i au elaborat acest regulament ş i care se află în faţă . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Şi cine sunt acei oameni? 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Este analiza de legalitate, analiza economică ş i analiza a Direcţ i e i Relaţii Comunitare. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiu lu i Bucureşti: 

Doamna director Ionescu vă rog! 

Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Direcţia Re laţi i Comunitare: Bună ziua, 

conform art. 12 clin Ordonanţa 5 J, componenţa nominală a comisiei este adusă la 

cunoştin ţă publică numai clupă încheierea sesiunii ele se lecţie. Deci numele vor fi 

anonimizate numai la finalul procedurii, numele pot fi făcute publice ale membri lor clin 

COlntSte . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Pot să vă ăntreb ceva? 

Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Direcţia Relaţii Comunitare: Vă, rog 

domnule Feroiu! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule preşedinte, domnule 

primar ş i această comisie cine o se lectează? Cum se face se l ecţ ia comisiei? Câţi membri 

are? N-am găs i t în Regulament! 

Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Directia Relaţii Comunitare: Scrie în 

Regulamentul ele organizare ş i funcţionare al comisiilor, trei clin cinci persoane. 

Comisiile ele se l ecţi e sunt constituite clin câte cinci persoane! Trei experţi selectaţi! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : De cine? 

Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Direcţia Relaţii Comuni tare: Se va face 

o recru ta re! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Cine face recrutarea? 

Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Direcţia Relaţii Comunitare: Procedura 

ele recrutare este anexă a proiectului. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lviu: Cine face recrutarea? Continui 

întrebarea! 
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Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Direcţia Relaţ ii Comunitare: Altă 

comisie stabilită în acest sens. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Deci ş 1 com1s1a care face 

recrutarea pentru experţii care vor face evaluarea, cine o o s tabil eşte? O luăm ca la 

şcoală! 

Doamna Ionescu Trina, Director Executiv Direcţi a Relaţii Comunitare: Se 

stabileşte prin dispoziţie de primar conform, procedurii ele se lecţie! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Aici vreau să ajung, prin dispoziţie 

de primar. Se aleg membrii comisiei. Corect? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Puteţi să îmi confirmaţ i acest 

lucru? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: 

Trebuie să existe un mecanism executiv. Cheia ele control este la final , când această 

comisie este votată de către Consiliul Local. Cel care este responsabil pentru punerea în 

aplicare a oricărui proiect este aparatul executiv. Toţi paşi i executivi trebuie să fie 

asumaţi ele către aparatul executiv, ele către primar. Sigur acest lucru se întâmplă de către 

aparatul primarului, doar că , avem o cheie ele control la final, când Consil iul Local 

trebuie să aprobe această aceste comisii, că sunt mai multe comisii de selecţ ie. În cazul în 

care Consiliul Local nu este mulţumit ele proces, ele orice fe l de lucru care s-a întâmplat 

pe parcursul acestei sel ecţ ii , poate să nu voteze comisiile. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Deci Consiliul Local nu are nici

un reprezentant în aces te comisii , sunt doar experţi. Experţii vor fi plăt i ţ i ? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Trei experţ i ş i doi din executiv, cred. 

Silviu! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Experţii vor fi pl ă ti ţi? 

Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Direcţia Relaţii Comunitare: Conform 

Ordonanţei , speciali ş tii sunt pl ătiţi. Aşa prevede Ordonanţa 51 ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Ok, bine, sunt întrebări „ „ nu scrie 

în regulament. Trebuie să citim noi ordona nţa astfe l încât ... 

Doamna Ionescu Irina, Director Executiv Direcţia Re laţ ii Comunitare: Scrie în 

Regulamentul ele organizare ş i funcţionare al comisiilor. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Atenţi e că în aceste hotărâri ele consiliu este ş i nefericit să copiem pasaje din lege, pentru 

că noi trebuie să respectăm legea, oricum ar fi ea. Dacă se votează un regulament care 

copiază legea, deci să zicem că este în identitate unu la unu cu legea ş i legea se schimbă, 

cum se poate întâmpla mai ales pe O.U.G 5 1, atunci problema rămâne în hotărâ rea de 
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consiliu. Din acest motiv hotărârile de Consiliu local nu e bine să copieze ce scrie în lege. 

Mulţumesc! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Mulţumesc 

domnule primar, mai sunt alte interpelări . Bun, clacă nu mai sunt alte interpelăr i , vom 

supune din nou proiectul la vot pentru că a expirat timpul. Vă rog să daţi drumul la vot. 

Doamna consilier local Catone Magdalena-Marta: La mine nu apare! 

Domnul consilier local Calotă Emilian: Nici la mine nu apare. Eu să votez 

abţinere . Vă mulţumesc ! 

Doamna consilier local Catone Magdalena-Marta: Eu votez fa vorabil! 

Se supune la vot, punctul nr.2, proiectul de 110tlirftre privind aprobarea 

Programului de finanţare a proiectelor culturale în anul 2023, în conformitate cu 

prevederile Ordonanţei Guvernului nr. 51/1998 privind îmbunătăţirea sistemului de 

finanţare nerambursab ilă a proiectelor culturale, cu modificări le ş i completările ulterioare 

şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -17, NU -0, ABŢ-

9, NU VOTEAZi - I. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel , Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Crist inei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier Catone Magdalena- 1\!Jarta: 

PENTRU 

Se consemnează votul verbal al domnului consilier Calotă Constantin- Emilian: 

ABTJNERE. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Mulţumesc, 

doamna Catone a spus favorab il, domnul Dincă? Domnul Calotă cred că s-a abţinut ş i 

domnul Dincă? În fine, închideţi votul! Cu 17 voturi pentru, 9 abţin eri ş i 1 fără răspuns, 

proiectul a fost aprobat. Trecem la proiectul număru l trei! 

Este prezentat punctul ur.3, proiectul de ltotârâre privind aprobarea Ghidului 

so licitantului ele finanţare nerambursabil ă pentru proiecte cultura le, în conformi tate cu 
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prevederile O.O. nr. 51/1998 privind îmbunătăţirea sistemului de finanţare 

nerambursabilă a proiectelor cultu ra le, cu modificările ş i compl etă ril e ulterioare; 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

avea un amendament aici. A vând în vedere core lările cu atrib uţ iile pe care Ie are Primări a 

Sectorului 2, aş dori să propun un amendament, respectiv la Art. 9, lit. e)., în loc ele 

criteriile de eligibilitate pe care trebuie să le îndeplinească proiectele culturale sunt, lit. 

e).„ să se desfăşoare pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, cu excepţia s ituaţie i 

în care acest lucru nu este posibil ş i când pot fi propuse alte locuri de desfăşurare de pe 

teritoriul României, temeinic just ificate'', se modifică astfel: „ Art. 9, lit. e). să se 

desfăşoare pe raza Sectorului 2 a Municipiului Bucureşt" . De asemenea, se elimină 

alin.(2) de la art. 19, alin.(2) fiind: „ în situaţia în care acest lucru nu este posibil , pot fi 

propuse alte locuri de desfăşurare de pe teritoriul României în baza unei justificări 

temeinice ". Ce vrea să spună acest amendament ş i voi reveni cu un amendament similar 

la următorul proiect, este că: activităţile din proiect trebuie să se desfăşoare pe raza 

Sectornlui 2. Eliminăm posibilitatea ca activităţi le din proiect să se desfăşoare altundeva 

cum era prevăzut înainte, pe teritoriul României. Deci, amendamentul prevede că, 

activităţile se vor de se vor desfăşura strict pe raza teritorială a Sectorn/ui 2, mulţumesc 

mult! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am ş i eu o întrebare, vă rog frumos, 

înainte ele a supune la vot am ş i eu o întrebare! Cum vi se pare, domnule primar ideea în 

sine de a finanţa ni ş te proiecte, iar în cadrul Regulamentului , noi Ie permitem să vândă 

bilete pentru aceste proiecte, practic facem o activitate economică, îi şi finanţăm şi pot 

să-ş i ia ş i bilete, să taxeze, dublă taxare, cetăţen ii Sectorului 2. Scrie la articolul: Surse 

complementare proiectului cultural provenit fără a se limita la acestea cl in: punctul b). 

rea lizarea de activităţi generatoare de venituri pentru acoperirea unei fracţiuni clin cost 

reale ale proiectului cultural precum, vânzarea bilete de intra re, perceperea unei taxe ele 

participare, vânzarea cărţi l or o înţe leg, publicaţii sau alte produse cul turale, asta o înţe l eg . 

Cum vi se pare dumneavoastră să finanţăm proiecte culturale clin bani publici ş i după aia 

să retaxăm cetăţenii Sectorului 2? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Este un mecanism prevăzut de Ordonanţa ele Guvern 51 ..... . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Este bine să nu copiem din 

Ordonanţa absolut nimic, tocmai ce ne-aţi spus că e bine să nu copiem, ne-aţ i spus acum 

I O minute ş i putem să intervenim asupra lor ş i să spunem că sunt eligibilie ş i să permitem 

anumite costuri. Asta este prima prob lemă. A doua problemă pe care vă întreb, ce părere 

aveţi dumneavoastră despre dublele, triplele finanţăr i pe care poate să le aibă un proiect 

cultural? Are o finanţare ele la noi, poate să a ibă o finanţ"are ele Ia cine şt i e cine ... ş i ele la 
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cine ş tie cine! Regulamentul nostru permite acest lucru! Ok, bine, o cheltui a lă nu poate fi 

în acelaşi timp finanţată pe două surse de finanţare.! Asta scrie ş i spec ifi că , dar ideea în 

sine de a veni cu un proiect ş i al dublu finanţa iar mă face să cred că este un Regulament 

care nu este bine dezbătut! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Dacă îmi permiteţi, domnule Feroi u, dacă mai aveţ i intervenţi i , n-aţi vrea să vă întrerup? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Vă mulţumesc ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Bun, în primul rând, acest mecanism este clar prevăzut de Ordonanţa de Guvern 5 1. 

Acesta, în care act iv ităţile neeconomice sunt definite ş i sunt definite în aşa fe l încât pot 

exista venituri de maxim 20% din valoarea proiectului! Acolo unde legiuitorul a 

prevăzut, într-un fel, nu am vrut noi să mod ificăm dorinţa legiuitorului ş i fe lul în care 

sunt făcute aceste finanţări. Din acest motiv, am permis exact ceea ce permite legiuitorul, 

fără să copiem din lege, dar am permis ceea ce permite legiuitorul. Este important, de 

asemenea, să spunem că dublă finan ţare înseamnă finanţarea ace l e iaşi activ ităţi din mai 

multe surse, adică eu am plătit o dată ş i încasez banii de două ori în acest caz, nu este 

vorba de dublă finanţare, pentru că toţi aceşt i bani se constituie venituri la proiect ş i sunt 

reflectaţi foarte clar! Fiind refl ec taţ i foa rte clar. activităţil e care sunt plătite din bani 

publici vor fi , fie parţial plătite ş i completate cu a lţi bani , fi e vor fi integral plătite din 

bani publici, urmând ca alte act i vită!i să fie plătite din banii prevăzuţ i din vânzarea 

acestor bilete. Deci, sub nici o formă nu vorbim de dublă finanţare, ci ele mai multe 

finanţări care contribuie la ace l aş i proiect, ceea ce se poate întâmpla chiar ş i în proiecte 

europene în care avem de exemplu fonduri FEDER ş i fonduri de coeziune, pe acelaş i 

proiect. Faptul că vin din două surse diferite, din două conturi diferite, nu înseamnă că 

este dublă finantare. înseamnă doar că se finantează clin mai multe surse. Multumesc! 
' .; ' ' 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Pot să vă citesc articolul 50? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: C iteşte-l , că vroiam să-l citesc eu! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Un proiect cultural poate fi finanţat 

în cond iţiile prezentului Ghici. Ne l ămurim , facem dezbatere domnule primar, că tot nu 

era necesară dezbatere în consi liu, de către una sau mai multe autorită ţi finanţatoare, cu 

respectare următoarelor reguli! Acordarea finanţării de către Sectorul 2 nu este 

cond iţi onată de ex istenţa unei finanţări publice nerambursabile din partea altei autorităţi 

finanţatoare. Aici ne spune foarte clar articolul 1, că poate să aibă două fi nanţă ri. Deci 

ex i stă dublă finanţare, ex is tă ! Pentru acel aş i proiect cultural, un beneficiar de drept public 

sau privat poate contracta de la sectorul 2 al Municipiului Bucureşti o singură finanţare 

nerambursa bilă. Foarte correct, un proiect nu poate să ia două finanţări. Este un articol 

foa rte bun, articolul c)., un beneficiar de drept public sau privat poate contacta finanţări 

nerambursabile ele la Sectorul 2 a Municipiului Bucureşti în decursul unei sesiuni în 
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cadru lui program de finanţare pentru proiecte cultura le diferite, condiţia ca respectivele 

proiecte culturale să aibă ca scop, obiec tive ş i durată clar evidenţiate, enunţate distinct, 

fără echivoc. Deci în principiu ne spune clar că este un articol bun ş i ne spune ce spuneţ i 

dumneavoastră la punctul d)., o cheltui ală elig i bi lă din cadrul proiectului nu poate fi 

decontată din două sau mai multe surse de finanţare . Deci, o cheltuia lă eligibi lă din 

cadrul proiectului, repet nu poate fi decontată din două sau mai multe surse de finanţare . 

Chiar articolul 50 ne spune clar pct. ci): , că are mai multe surse de finanţa re, cum 

interpretaţi dumneavoa stră sursa de finanţare, vă spun că nu este din punct de vedere 

economic corect, are mai multe surse ele finanţare cu cheltuieli eligibile pe anumite surse 

de finanţare, fără dublă decontare. Asta vreţi să spuneţ i dumneavoast ră , ca să înţeleagă ş i 

lumea! Dar din punctul meu de vedere, aceasta cu dubla finanţare, dacă permi te legea ş i 

noi copiem textul legii, este totul corect să fie primit? Ce să zic? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Domnule consilier, este preluat modelul de la AFCN, este o instituţie care, clin câte ştiu , 

este condusă de către un coleg de-al dumneavoastră ! Puteţ i să pun eţi mai multe întrebăr i 

acolo? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Eu pun în t rebări în şedinţa de 

consiliu a Sectorului 2. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Cu s iguran ţă, eu vă spun că este legal, pentru că am preluat un model existent, care 

funcţionează de mulţi ani ele zile! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Un model existent? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

De ce nu pot să vă explic mai bine de atât! ? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Ilegal sau nu. Ca fapt divers, 

vorbeam ce înseamnă dublă finan ţa re în termenul de dubl ă fi nanţare . Eu vă mulţumesc, 

nu vreau să mai intru în regulament pentru că clupă aia fac monopol pe această dezbatere 

care nu necesită dezbatere. Vă mul ţumesc ! 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă : Mulţumesc 

domnule Feroiu, dacă nu mai sunt interpe l ă ri clin sa l ă, supun la vot amendamentul! Daţi 

drumul la vot. Doamna Catone votaţ i ? 

Doamna consilier local Catone Magdalena-Marta: Favorabi l! Nu a apărut votul. ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Mulţumesc, am 

înţe les ! Doamna Popescu apăsaţi ş i ş i trimite. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Abţinere domnule ... . 

Se supune Io vot, AA1ENDAA1ENTUL formulat de Primarnl Sectorului 2 în cadrul 

şedinfei, la p1111ct11l 11r.3, proiectul de ltotlirâre privi nd aprobarea Gh idului solicitantului 
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ele finanţare nerambursabilă pentru proiecte cultu ra le, în conformitate cu prevederi le O.G. 

nr. 51/1998 privind îmbunătăţirea sistemului ele finanţare nerambursabilă a proiectelor 

culturale, cu modificările ş i completări l e ulterioare şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -1 7, N U -0, ABŢ- 7, NU VOTEAZĂ - 3. 

Consi lieri i locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Neclelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claucliu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJV Ă: -

ABŢINERE : - Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

NU VOTEAZĂ: - Constantin Mihai, Iliescu Constantin Cristinei, Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şed inţă: Am înţeles . 

Închideţ i votul!. Supun la vot ş i proiectul număru l 3, cu tot cu amendament. Daţi drumul 

la vot. 

Se supune la vot, p1111ct11/ 11r.3 cu AMENDAMENT, proiectul de /10tlirâre privind 

aprobarea Ghidului solicitantului ele finanţare nerambursabi lă pentru proiecte culturale, în 

conformitate cu prevederile O.G. nr. 51/ 1998 privind îmbunătăţirea sistemului ele 

fi nanţare nerambursabi lă a proiectelor culturale, cu modificările ş i completările ulterioare 

şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 17, NU -0, ABŢ -

8, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilieri i locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Neclel cuţ Radu, Panaitescu Tuclor-Anclre i, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta , Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claucliu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Anghel Florin, Ca l otă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, 

Enache N icuţa , Georgescu Elena- Daniela, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian, Iliescu Constantin Cristinei. 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru preşed inte de şedinţă: Mulţumesc, 

închideţi votul! Cu 17 voturi pentru ş i opt abţineri , proiectul a fost aprobat cu tot cu 

amendament. Trecem mai departe la proiectul numărul patru! 

Este prezentat p1111ct11I 11r.4, proiectul de /Jotl'trâre privind aprobarea 

Regulamentului pentru organizarea ş i fun cţ ionarea comisiilor constituite în baza O.G. nr. 

51/1998 privind îmbunătăţirea sistemului de fin anţare nerambursabilă a proiectelor 

culturale, cu modificăril e ş i completările ulterioare ş i aprobarea Procedurii ele recrutare a 

specialiştilor clin comisiile constituite în baza O.G. nr. 5 1/ 1998 privind îmbunătăţirea 

sistemului ele finanţare nerambursabilă a proiectelor culturale, cu modifi cările şi 

completările ulterioare; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Domnule primar, un 

amendament? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, aşa cum spuneam, tot pentru corelarea cu atribuţii le Primăriei Sectorului 2, a 

Sectorului 2, aş vrea să propun acest amendament. În anexa I, la Regulamentul pentru 

organizarea si functionare a comisiilor constituite în baza Ordonanta Guvernului nr. 51 I 
'""' ' ' ' 

1998 privind îmbunătăţirea sistemului ele finanţare nerambursabilă a proiectelor culturale, 

cu modificăril e ş i completările ulterioare ş i aprobarea Procedurii de recrutare a 

spec i a li ştilor clin comisiile constituite în baza Ordonanţe i Guvernului nr.51 I 1998 privind 

îmbunătăţirea sistemului ele finanţare nerambursabilă a proiectelor cultura le, cu 

modificările ş i completările ulterioare, la capitolul Eligibil itatea Proiectelor culturale se 

modifică pct. 5, astfe l:„ să se desfăşoare p e rnzo Sectornlui 2 a Municipiului Bucureşti". 

Acesta este amendamentul. Am mai explicat o dată necesitatea lui , mul ţumesc! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedin te ele şedinţă: Mul ţumesc 

domnule primar, clacă nu sunt interpe l ări , supun la vot amendamentul executivului. Vă 

rog să daţi drumul la vot! Doamna Catone, doamna Nicuţa vă abţineţ i ? 

Se supune la vot, A1l1ENDAA1ENTUL formulat de Primarnl Sectorului 2 În codrul 

şedinfei Io pu11ctul 11r.4, proiectul de ltotlfrâre privind aprobarea Regulamentu lui pentru 

organizarea ş i funcţ i onarea comisiilor constituite în baza O.G. nr. 51I1998 privind 

îmbunătăţirea sistemului ele finanţare nerambursabilă a proiectelor cultura le, cu 

modificăril e ş i completăril e ulterioare ş i aprobarea Procedurii de recruta re a spec ia li ştilor 

din comisiile constituite în baza O.G. nr. 5111998 privind îmbunătăţ irea sistemului ele 

fin a nţare nerambursabilă a proiectelor cul tura le, cu mod ificăr i le ş i completările ulterioare 

şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următoru! cvornm: DA -17, NU -0, ABŢ -

9, NU VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
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PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Neclel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Mari us- Ovidiu, 

Predescu Mate i- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Sil viu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claucliu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : - Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emil ian, Constantin Mihai, 

Enache Nicuţa , Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Crist inei, Lăzăroiu loana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

NU VOTEAZĂ : - Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal ol dooJ1111ei consilier E11oche Nicllfo: ABŢINERE. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Mu l ţumesc, închi deţ i 

votul. Cu I 7 voturi pentru ş i nou ă abţineri , amendamentul a fos t aprobat. Supun Ia vot 

proiectul , cu tot cu amendament. Vă rog daţi drumul la vot! Doamna Pasciuc? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Abţ in ere, mulţumesc! 

Se Sllp1111e Io vot, cu ANJENDAll!JENTUL p1111ct11/ ur.4, proiectul de /Jotl'trfire 

privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea ş i funcţiona rea comisiilor 
constitui te în baza O.G. nr. 51/ 1998 privind îmbunătăţirea sistemului de fina n ţare 

nerambursabil ă a proiectelor cultura le, cu modificările şi completări le ulterioare ş i 

aprobarea Procedurii ele recrutare a spec i a liş tilor clin comis ii le constitui te în baza O.G. nr. 

51/ 1998 privind îmbună tă prea sistemului de fin anţare nerambursabi l ă a proiectelor 
culturale, cu modifi cările ş i completăril e ulterioare ş i aprobat de către Consililll Local 

Sector 2 cu următoml cvor11J11: DA -17, NU -0, ABŢ - 9, NU VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat as tfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Necle l cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 
Adrian, Dinu Alexandru, f'ero iu Dumi tru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis
Claucliu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢlNERE: - Anghel f lorin, Ca lotă Constantin- Em il ian, Constantin Mihai, 

Enache N i cuţa , Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 
NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal ol doamnei consilier Posciuc Paulo: ABŢINERE. 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru preşed inte ele şedinţă : Mulţumesc, 

închideţi votu l. Cu 17 voturi pentru ş i nouă abţineri , proiectul a fost aprobat cu tot cu 

amendament. 

Este prezentat punctul nr. 5, proiectul de hotârâre pentru modi ficarea ş1 

completarea Hotărârii Consi liului Local Sector 2 nr. 37/2022 privind aprobarea 

indicator ilor tehnico-economici ş i a devizelor generale pentru 57 ele obiective ele investiţii 

distincte din cadrul Programului ele creştere a efic ienţei energetice a blocurilor de 

l ocuinţe clin Sectorul 2 al Municipiului Bucureşt i ; 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă: Trecem la proiectul 

numărul cinci! Aici avem un amendament pe care l-aţ i primit toţi pe adresa de e-mail ! 

Supun la vot amendamentul. 

Se supune la vot, A il1ENDAil1ENTUL nr.1450/ 21.03.2023 la punctul ur.5, 

proiectul de ltotl'trâre pen/nt 111odiflcarea şi co111pletarea Hotărârii Consiliului Local 

Sector 2 nr. 3712022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizelor 

generale pentru 57 de obiective de investi/ii distincte din cadrul Progra11111l11i de creştere 

a eflcienfei energetice a blocurilor de locuinfe din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU -0, ABŢ - 2, 

NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croi toru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgi liu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoi u Elwis

Claucliu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Lăzăroiu Ioana Gela, Popescu Lenuta,Feraru Cosmin, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Pasciuc Paula, Iliescu Constantin Cristinei. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian . 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru preşedinte de şed inţă: Mulţumesc închi deţ i 

votul, amendamentul a fost aprobat. Supun la vot proiectul cu tot cu amendament! 

Domnul consilier local Constantin Miha i: Vă rog am şi eu ele făcut o completare la 

proiectul numărul cinci . Grupul PSD so li cită de urgenţă să se procedeze la actua lizarea 

indicatorilor tehnico-economici pentru toate blocurile pentru care nu au fost demarate 

lu cră ril e, cu includerea lucrăril or de execupe-montaj a sistemelor alternative pentru 

producerea energiei electrice. De asemenea, dorim ş i demararea unui proiect - program 
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multianual pentru montarea sistemelor alternative de producere a curentului electric şi 

pentru blocurile care au fost reabilitate până în prezent ş i mai dorim în ace laşi timp ş i un 

program de modernizare ş i abilitare a ascensoarelor din imob ilele situate în Sectoru l 2. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşed inte de şedinţă : Domnule primar, vă 

rog! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Am reţinut, ne interesăm să vedem cum putem face pentru că unele blocuri care au fost 

anvelopate au o perioadă de garanţi e de 5 ani de zile. Dacă se modifică proiectul, s-ar 

putea să avem o problemă cu constructorul existent! Cu privire la li fturi, în continuare 

căutăm linii de finanţare pentru pentru aceste lucruri! E un subiect care mă interesează, 

căutăm cele mai bune opţiuni pentru acest lucru. Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Constantin Mihai: Multumesc si eu. 
' ' 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şed inţă: Dacă nu mai sunt 

alte interpe lări , supun la vot proiectul numărul cinci, cu tot cu amendament. Vă rog să 

daţi drumul la vot. Doamna Pasciuc? 

Doamna consi lier local Pasciuc Paula: Abţinere , mulţumesc ! 

Se supune la voi cu AA1ENDAAl/ENT, p1111ct11/ ur.5, proiectul de /10trlrâre penlrn 

modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 3712022 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizelor generale pentrn 57 de obiective 

de investi/ii distincte din cadrnl Programului de creştere a eficienfei energetice a 

blocurilor de locuinfe din Sectornl 2 al Municipiului Bucureşti şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU -0, ABŢ - 1, NU VOTEAZĂ -

1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Si lviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroi u Dumitru Si lviu, Nicolescu Claudiu, Săfto i u Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, l liescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Popescu 

Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Pasciuc Paula. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Se co11se11111ează votul verbal al doamne i consilier Pasciuc Paula: ABŢINERE. 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şed i nţă: Vă rog să închideţi 

votul! Cu 25 ele voturi pentru ş i o abţinere, proiectul a fost aprobat! Trecem la proiectul 

numărul 6! 

Este prezentat punctul 11r.6, proiectul de l10târâre pentru modificarea ş 1 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 87/2022 privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ş i a devizelor generale pentru 84 de obiective ele investiţii 

distincte din cadrul Programului ele creştere a eficienţei energetice a blocurilor ele 

locuinţe clin Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă: Ş i aici avem un 

amendament pe care l-aţi primit de asemenea pe e-mail. Supun la vot amendamentul. 

Doamna Georgescu vă rog să trimiteţ i ş i răspunsul , doamna Pasciuc! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Sunt pentru, mulţumesc ! 

Se supune la vot AMENDA!v!ENTUL nr. 1451/ 21.03.2023 la punctul 11r.6, 

proiectul de l10tlirâre pentru modificarea ş i completarea Hotărârii Consiliului Local 

Sector 2 nr. 87/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizelor 

generale pentru 84 ele obiective ele investiţii distincte din cadrul Programului de creştere a 

efi c i enţe i energetice a blocurilor de locuinţe din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi 

aprobat de căire Consiliul Local Sec/or 2 cu următornl cvorum: DA -25, NU -0, ABŢ- 1, 

NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Enache N icuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : -

ABŢINERE: - Lăzăroiu Ioana Gela. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier Pasciuc Paula: PENTR U. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Închideţ i votul! Cu 

25 de voturi pentru ş i o abţinere amendamentul a fost aprobat. Supun la vot proiectul cu 

tot cu amendament. Vă rog daţ i drumul la vot! Doamna! Paşciuc ! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Sunt pentru, mulţumesc ! 
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Se supune la vot cu AMENDAMENT, punctul 11r.6, proiectul de l10tlfrâre pentru 

modificarea ş i completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 87/2022 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş i a devizelor generale pentru 84 de obiective 

de invest iţii distincte din cadrul Programului de creştere a efic ienţe i energetice a 

blocurilor de locuinte din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşt i şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu zmnătorul cvorum: DA -25, NU -0, ABŢ - 1, NU VOTEAZĂ -

1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Nedelcut Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 
Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroi u Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Enache Nicuta, 

Georgescu Elena- Daniela, lliescu Constantin Cristinei, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Lăzăroiu Ioana Gela. 

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier Pasciuc Paula: PENTRU. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Mu l ţumesc, închideţ i 

votul! Cu 25 de voturi pentru ş i o abţinere proiectu l a fost aprobat. 

Este prezentat punctul nr. 7, proiectul de hotlirâre privind solicitarea acordu lui 

Consiliul General al Municipiului Bucureşti pentru sch imbarea destinaţ ie i imobilului 

situat în Bucureşti, strada Ion Vlad nr. 3-5 (fostă Aleea Pantelimon nr. 500), înscris în 
Cartea Funciară nr. 24299 1, aflat în administrarea Consiliului Local al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti ; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedi n te de şeclintă: Domnule primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primaru l Sectorului 2 al Mun icipiului Bucureşti: Aş 

vrea, în primul rând să vă dau vestea bună că s-a dat ordinul de începere pentru Creşa de 

la Ion Vlad. Vorbim acum ele terenul a l ăturat creşe i , uncie cred eu că ar fi bine să avem o 

grădiniţă ş i ca să avem o gră d ini ţă, trebuie mai întâi să trecem acest teren din 

administra rea DGASPC în administrare de DGAPl. Aşa cum şt iti , acest lucru se întâmp l ă 

printr-o cerere la Consiliul General, dar ideea de a avea o creşă ş i o grădin iţă a lături , cred 

că este una care nu necesită dezbatere. Mulţumesc ! 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru preşed inte de şed i n ţă: M ul ţumesc, Domnule 

primar. Dacă nu sunt interpe lări , vă rog să daţi drumu l la vot. Doamna Paciuc! 

Doamna consil ier local Pasciuc Paula : Pentru sunt! 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Da, nu vă apare sau 

ce se în tâmplă? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Da, nu-mi apare deloc! 

Se supune la voi, punctul nr. 7, proiectul de hotlfrâre privind solicitarea acordului 

Consiliul General al Municipiului Bucureşti pentru schimbarea destinaţ iei imobilului 

situat în Bucureşti , strada Ion Vlad nr. 3-5 (fostă Aleea Panteli mon nr. 500), înscris în 

Cartea Func i ară nr. 24299 1, aflat în administrarea Consi Jiului Local al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti ş ; aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorulll: DA -26, NU -0, ABŢ - O, NU VOTEAZi - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta,Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Se consemnează votul verbal al doa/llnei consilier Pascizrc Paula: PENTRU. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Am înţe l es bun 

închideţ i votul! Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat. Trecem la ordinea de zi 

suplimentară ! proiectul numărul opt! 

Este prezentat punctul nr.8, proiectul de holtlrâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului 

Local al Sectorului 2 ele a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti ş i Grădiniţa Cartea cu Poveşti pentru rea lizarea proiectului „Dezvoltarea 

serviciilor de educaţie timpurie complementare - Grădiniţa Cartea cu Poveşti"; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Dacă sunt întrebări? 

clacă nu, vă rog să daţi drumul la vot pentru proiectul numărul opt! 

Se supune la vot, p1111clul 11r.8, proiectul de hotr'irâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternic irea expresă a Consili ului 

Local al Sectorului 2 de a h otărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti ş i G rădiniţa Cartea cu Poveşt i pentru rea li zarea proiectului „Dezvoltarea 
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serviciilor de educaţie timpurie complementare - Grădiniţa Cartea cu Poveşt i " şi aprobat 

de către Consiliul Local Sector 2 cu zmnătornl cvornm: DA - 26, NU -0, ABŢ - O, NU 

VOTEAZl - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claucliu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta,Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şed i nţă : Închideţi votul cu 26 

ele voturi pentru proiectul a fost aprobat! Proiectul numărul nouă . 

Este prezentat p1111ct11/ 11r. 9, proiectul de hotlirâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului 

Local al Sectorului 2 ele a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti , G rădiniţa nr. 137 clin Sectorul 2, Bucureşti ş i DGAPI Sector 2 

pentru realizarea proiectului „ Servicii de educaţi e timpurie complementa re pentru 

Grădiniţa nr. 137 din Sectorul 2, Bucureşti "; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşed inte de şedinţă: Luăm o pauză ele 5 

minute pentru a ne l ă muri puţin cu acest proiect. Ne vedem în 5 minute. Vă rog să nu 

întârz i aţ i . 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: În ce sens v-aţi edificat domnule 

preşedinte, spuneţi-ne ş i nouă! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Pot 

eu să vă spun doamnă că eu am cerut această pauză. Era o întrebare clacă pentru proiectul 

nouă, care fiind grăd iniţă în subordinea sau, mă rog, cu administrarea patrimoniului ele 

către DGAPI, este nevoie să cerem acordul Consiliului General să ne asociem noi cu 

această gră diniţă . Am crezut că nu este nevoie, ci pur ş i simplu putem să ne asociem, clar 

am stat puţin ele vorbă cu doamna secretar general ş i proiectul este corect aşa cum e 

acum, trebuie să cerem acordul Consiliului General pentru asociere în vederea depunerii 

acestui proiect pe PNRR. Eu am crezut ini ţ ia l că nu este nevoie ca noi să cerem acordul 
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Consiliului General ş i m-a lămurit doamna secretar general că este nevoie să cerem 

acordul. Drept urmare, proiectul este valid, acest proiect nou. Mul ţumesc ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şed i nţă : Mulţumesc, 

domnule primar. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: La proiectu l 1 O, domnule primar aţ i primit 

acordul ele la ISMB? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Nu, doamnă o să-l retrag. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şedinţă : Bun, clacă nu mai 

sunt alte intervenţii , supunem la vot proiectul numărul nouă. Vă rog să daţi drumul la vot! 

Se supune la vot, p1111ct11l 11r.9, proiectul de hotlirfire privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împutern icirea expresă a Consiliului 

Local al Sectorului 2 ele a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti , Grădiniţa nr. 137 clin Sectorul 2, Bucureşti ş i DGAPI Sector 2 

pentru realizarea proiectului„ Servicii de educaţie timpurie complementa re pentru 

Grădiniţa nr. 137 clin Sectorul 2, Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 

c11 11r111ător11/ cvorum: DA -24, NU -0, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - 3. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Necle lcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Costache Adrian, Dinu Alexandru, 

Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Să fto iu Elwis- Claudiu, Ca lotă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Feraru Cosmin, Iordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Catone Magdalena- Marta, Anghel Florin, Di ncă Adrian. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şedi nţă : În chi deţ i votul! Cu 

24 de voturi pentru proiectul a fos t aprobat. Proiectul număru l I O. 

Este prezentat punctul nr. JO, proiectul de hotlfrfire privind aprobarea depunerii 

cererii ele finanţare cu titlul „Dotarea cu mobilier, materiale didactice ş i echipamente 

dig itale a unităţil or de învăţământ preuniversitar ş i a unităţil or conexe din Sectorul 2", 

prin intermediul Planului Naţiona l de Redresare ş i Rezili enţă, Componenta CI 5 -

Educaţ i e, aprobarea valorii maxime eligibile a pro iectului ş i aprobarea Acordului de 

parteneriat; 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Aş 

ciori să retrag proiectul numărul I O. Voi face o şedinţă extraordinară după primirea 

avizului ele către ISMB . O s-o convoc pentru luni ca să avem timp să-l ş i depunem. 

Înţe l eg că este o discuţie, apropo ele Clubul Copiilor ş i Clubul Sportiv Şcolar 2. Cei ele la 

Inspectorat spun că nu ne pot da avizul pentru că nu se află în administrarea noastră. O să 

facem o vari a ntă în care scoatem cele două instituţii. Nu putem să riscăm proiectul ele 

finanţare pentru toate instituţiile, toate şcolil e, doar pentru că nu ştie Inspectoratul clacă să 

ne dea avizul ş i pe cele dou ă. Ş i atunci Inspectoratul General al Municipiului Bucureşt i 

va avea de ales pe care clin cele două proiecte ne dă avizul. Din păcate nu am avut încă un 

răspuns dacă e corect sau nu e corect să includem ş i cele două! Vom transmite ş i a doua 

varia ntă care să excludă cele două instituţii ş i luni vom avea o şed inţă tot dimineaţă, 

domnule Feroiu, pentru că aş vrea să fie scurtă, exclusiv pentru acest proiect. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Da, de data asta vă înţeleg ! 

PUNCTUL NR. I O DE PE ORDINEA DE ZI SE RETRAGE. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte ele şed inţă: Dacă nu mai sunt 

alte intervenţii , declar şedinţa închisă . Vă mulţumesc . O zi bună, la revedere. 

Nemaifiind Înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedin/ă 

Dinu Alexandru declară şedin/a Închisă, la orele 10:30 drept pentru care s-a Încheiat 

prezent z t! proces-verba /. 

Prezentul proces - verbal a fos t aprobat cu urmMorul cvorum: _ - DA, _ - NU, _ - ABŢ. , în 

şedinţa _______ a Consiliului Loca l al Sectorului 2 cl in data de ____ .2023. 

S.ll' L· Pl'SCl.S! 
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